
Stanowisko 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia 26 maja 2021 r  
w sprawie konieczności budowy Efektywnego Systemu Ciepłowniczego w 

Ostrowi Mazowieckiej 

Jesteśmy świadomi dynamicznych zmian, jakie zachodzą w sektorze energetycznym 
w Polsce w wyniku realizacji celów klimatycznych Zielonego Ładu w Unii 
Europejskiej. Cele te nakładają obowiązek przyspieszonej redukcji emisji gazów 
cieplarnianych do roku 2030. 

W tym kontekście Zakład Energetyki Cieplnej sp. z o.o. w Ostrowi Mazowieckiej staje 
przed koniecznością dokonania gruntownych prac modernizacyjnych infrastruktury 
technicznej oraz wykonania inwestycji, które spełnią wymogi Efektywnego Systemu 
Ciepłowniczego. 

Brak własności gruntu pod Ciepłownią Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. w 
Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Lipowej 4 oraz roszczenia Spółdzielni Mieszkaniowej 
NASZ DOM w Ostrowi Mazowieckiej do naniesień na tym gruncie są realną 
przeszkodą w wypracowaniu i wdrożeniu Efektywnego Systemu Ciepłowniczego. 

Z uwagi na fakt, że mieszkańcy zasobów Spółdzielni Mieszkaniowej NASZ DOM 
mają 45%-wy udział w odbiorze ciepła produkowanego przez ZEC Rada Miasta 
Ostrów Mazowiecka upoważnia Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka do 
prowadzenia rozmów z organami Spółdzielni Mieszkaniowej NASZ DOM w celu 
wypracowania warunków porozumienia w sprawie uregulowania własności w taki 
sposób, aby budowa Efektywnego Systemu Ciepłowniczego była możliwa. 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski  


